Масло сливочное
Butter
GOST (state standard specification) 37-91
 ГОСТ 37-91
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Увеличить


Органoлептические показатели:

organoleptic properties:
Taste and smell are pure, creamy, without any extraneous touch and smell

Вкус и запах - чистый, сливочный, без посторонних привкусов и запахов 

Консистенция - однородная, пластичная 
Consistence – homogeneous,  plastic
Colour – from white to  light-yellow, similar throughout the whole mass
Цвет - от белого до светло-желтого, однородный по всей массе

Физико-химические показатели:
Physical and chemical properties:

Mass fraction of  fat  –  not < 82%: 
м.д. жира не < 82%: 
Mass fraction of  moisture – not less than 16%,
     м. д. влаги - не > 16%, 
acidity of the fat phase – not < 32 degrees K
     кислотность жировой фазы - не < 32 0 K 
Mass fraction of  fat  –  not >72.5%

м.д. жира не > 72.5%
Mass fraction of  moisture – not > 25%, 
 м. д. влаги - не > 25%, 
acidity – not >2.5 degrees K
     кислотность - не > 2.5 град К
Paching:
Упаковка:

Cardboard boxes with polyethylene or oil paper inserts, of the net-mass 20 kg
картонные коробки с полиэтиленовым или пергаментным вкладышем, массой нетто 20 кг

Условия хранения:
Storage Conditions

12 months at temperature - 18 degrees C
12 месяцев при t - 18 град. С 

Свойства продукта:
The Product Properties:

- является носителем и поставщиком очень важных полиненасыщенных жирных кислот, жирорастворимых витаминов, фосфолипидов 
-It is a carrier and supplier of very important polyunsaturated fatty acids, of fat-soluble vitamins  A,D,E,B and of phospholipid which are very important for  а human organism
- низкая температура плавления (27-340С) и отвердевания 18-130 С
- a low temperature of melting (27-340С) and hardening 18-130 С
Rich in the fat-soluble vitamins А, D, Е, В, minerals, lactose – especially summer butter 
- богато витаминами А, D, Е, В, растворимыми в жире, минеральными веществами, лактозой, особенно летнее масло
Advantages of usage:
Выгода применения:

- имеет важную пищевую, физиологическую, энергетическую ценность для организма человека
- It has an important nutritious, physiological and energy value (caloric content) 
- обладает легкой усвояемостью
- easy of digestion
Область применения:
Scope of Usage:
- It can be added into all types of food ( especially into food for children)
- во все сферы питания (особенно в детское) 
- at confectionery (manufacture of dough, pastry, cream, stuffing for pies)
- в кондитерское производство (тесто, крема, начинки) 
- at dairy industry ( manufacture of sour-cream, butter pastes, processed cheese)
- в молочное производство (производство сметаны, паст масляных, сыров плавленых)
